
 

 

RESTRICTED 

Dagsorden: 

1. Nyt fra formanden 

Fællesudvalget fik sine repræsentanter i Grønt Råd, Lars og Kim deltog i mødet. 
 
2. Opfølgning på aktiviteter fra Generalforsamlingen, 

herunder anmodning om assistance vedr. Skilte / Nabohjælp.Der skal angives et antal " Nabohjælpere" - > 20 
Der skal indhentes tilladelse fra Teknisk forvaltning om Skilte placering - Kim spørger Ove om han kan kontakte teknisk 
forvaltning og skaffe tilladelse til opsætning af skilt på hjørnet JONTRUPVEJ - SVALEBO. 
SÅ SNART TILLADELSEN ER I HUS KAN SKILTET BESTILLES.Kim bestiller også et *Legende børn* skilt, som monteres på 
samme skilte stang. 
 
3. Materiale til WWW: Fredegaarden.dk 

Henvendelse fra webmasteren om manglende materialer Jf. Michaels mail: Det ser ud til det er på plads nu? Der mangler dog 
en opdateret materiel-liste, som Erik sender til Michael snarest. 
 
4. Opfølgning henvendelse vedr. bredbånd. 

Henvendelse fra beboer, som har fået leveret bredbånd på Svalebo. Det blev aftalt at Kim skriver et indlæg til web, så 
beboerne i foreningen kan blive lidt opdateret. Det bliver ikke en fyldestgørende liste, men en oplistning af de forskellige 
løsninger, som bestyrelsen har kendskab til kan fås i foreningen. Det er de enkelte beboere, som selv træffer valget ud fra sit 
eget behov, om det skal være fiber eller kobber, og store små TV pakker/ kabel eller luftbåret.  
Kim skriver et kort indlæg til Web. + Skriv om håndværkerfradrag i 2016, som også kan anvendes til bredbånds etablering. 

5. Regnskab v/ Mogens 

Mogens gennemgik regnskabet.Alle har betalt og udgifterne er relativt under budgettet. 
 
6. Næste møde 

Sidst i januar / Kim tjekker sidste års møderække og indkalder. Næste møde foreslås afholdt tirsdag den 12. Januar kl. 20.00 
hos Ove. (det er Fastelavn 7 februar i 2016) 

 


